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Beste JWG'er,

Voor je ligt het jaarverslag van de JWG over 
2024. Het was een superleuk jaar voor de JWG, 
waarin we volop bezig zijn geweest met sterren-
kundeactiviteiten, promotie, en natuurlijk de 
gezelligheid in onze eigen vereniging. We 
hebben zes drukbezochte kampen gedraaid, 
waaronder voor het eerst in jaren weer een 
afdelingskamp en een buitenlandkamp! Ons 
verenigingsblad, de Universum, is weer een 
aantal keer verschenen, en er wordt nog volop 
promotie gemaakt voor onze activiteiten. Je 
vindt er alles over in dit jaarverslag. Veel 
leesplezier!

Liefs,

Het hoofdbestuur
Ethan, Koos, Vladimir, Ilva Noa, Lode,
Marjet, Mart, Wout, en Yoris 



Bestuur & Beleid
Het afgelopen jaar is het hoofdbestuur weer 
druk bezig geweest met het ondersteunen en 
verbeteren van de vereniging. Er is verder 
gewerkt aan het uitvoeren van het beleidsplan 
2023-2026. De plannen voor het verbeteren van 
de financiële gezondheid zijn al bijna helemaal 
uitgevoerd, en er is weer geïnvesteerd in de 
vrijwilligers. Ook zijn de samenwerkingen met 
andere verenigingen uitgebreid. Tot slot is er 
weer volop promotie gemaakt, en zijn de 
kampen toegankelijker geworden door het 
aanbieden van een korting voor wie het nodig 
heeȇ.

We hebben ook een aantal veranderingen in het 
bestuur gehad. Thijs is er bij de vorige ALV 
uitgegaan, en Friso heeȇ in de herfst afscheid 
van ons genomen. We hebben Marjet en Wout 
bij het bestuur mogen verwelkomen. Om het 
aantal bestuursleden conform de statuten op 
een oneven aantal te houden, is de landelijk 
bureaumedewerker (Yoris) in plaats van Friso 
bij het hoofdbestuur gekomen.

Financiële gezondheid
We hebben dit jaar nog een paar stappen gezet 
om de financiële gezondheid van de vereniging 
te verbeteren. Veel leden ontvingen telkens een 
fysieke Universum, zonder dat ze daar behoeȇe 
aan hadden. Daarom hebben we alle leden 
aangeboden om de Universum alleen digitaal te 

ontvangen. Daar is vooralsnog geen 
vermindering in contributie aan verbonden, 
maar er wordt toch al volop gebruik van 
gemaakt.

Zoals op de ALV in 2023 is besloten, is er €10.000 
naar onze aanverwante Stichting Universum 
overgemaakt om namens de JWG te beleggen. 
Daarmee hopen we de effecten van inflatie op 
ons ruime vermogen te verminderen, en 
mogelijk een klein rendement te bereiken.

Vrijwilligersbeleid
Het hoofdbestuur heeȇ ook gewerkt aan het 
ondersteunen van de vrijwilligers van de 
vereniging. Zoals altijd is er natuurlijk een 
kaderweekend georganiseerd en was er in de 
zomer ook een kaderpicknick. Zulk soort 
activiteiten zijn erg leuk voor de gezelligheid, 
maar zijn ook nuttig om kennis uit te wisselen. 

Daarnaast zijn we ook begonnen aan het 
verduidelijken van het beleid rondom de 
vergoeding van autoschade. Dat is een lopend 
proces, waar nog aan gesleuteld wordt. In ieder 
geval is het de standaard geworden om 
uitleenverzekeringen af te sluiten voordat 
auto’s gebruikt worden bij kampen. Er wordt 
nog gewerkt aan beleid rondom het vergoeden 
van schade die door zo'n verzekering niet 
gedekt wordt.
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Er is ook een nieuw middel ingezet om de 
kampen toegankelijker te maken: het 
minderbedeeldenpotje. Dit is een potje dat 
wordt betaald vanuit de kamptaks, waarmee  
40% korting op de kampprijs geboden kan 
worden aan deelnemers voor wie dat nodig is. 
Daar is ook al een aantal keer gebruik van 
gemaakt. We gaan hier natuurlijk mee door en 
hopen de kampen hiermee voor een bredere 
doelgroep toegankelijk te maken.

De statutenwijziging die op de planning stond, 
hebben we helaas nog niet klaar kunnen maken 
voor goedkeuring op de ALV. Dat heeȇ te maken 
met administratieve zaken rondom het contact 
met de notaris. We gaan aan de slag om dat 
komend jaar op orde te krijgen en zijn van plan 
om bij de volgende ALV een versie te 
presenteren die klaar is om goedgekeurd te 
worden.

Het hoofdbestuur bestaat momenteel uit Ethan 
(voorzitter), Koos (secretaris), Vladimir 
(penningmeester), Ilva Noa, Lode, Marjet, Mart, 
Wout en Yoris.

Naast specifieke activiteiten voor het kader, is 
er in 2024 ook weer een Buitenlandkamp 
georganiseerd voor de oudere leeȇijdsgroep: 
Svenska! Het vond plaats binnen de poolcirkel, 
in het Zweedse Kiruna, en was een groot succes. 
Meer daarover vind je verderop in dit 
jaarverslag.

Samenwerkingen
De samenwerkingen met andere 
sterrenkundeverenigingen zijn het afgelopen 
jaar versterkt en uitgebreid. We hebben nog 
steeds goed contact met de JVS (het Belgische 
equivalent van de JWG) en met de KNVWS, waar 
we natuurlijk onderdeel van zijn en waar we 
bijvoorbeeld op de open dag van de Europese 
ruimtevaartorganisatie in Noordwijk mee 
samenwerken. 

We hebben ook onze samenwerkingen met 
lokale sterrenkundeclubs uitgebreid. In West-
Brabant werken we samen met 
jongerenwerkgroep Orion, die weer begonnen 
is met het organisaren van activiteiten in 
Oudenbosch. In Arnhem werken we samen met 
de club PresikHeaven, opgericht door een oud-
JWG’er, die elke maand bijeenkomsten houdt. 
Nieuwe vrijwilligers zijn daar van harte welkom!

Promotie en 
toegankelijkheid
Het hoofdbestuur heeȇ ook ingezet op 
ledengroei, door het maken van promotie en 
het toegankelijker maken van de kampen. De 
promotiecommissie, sinds de zomer onder 
leiding van Ilva Noa en Noor in plaats van Koos, 
is weer volop actief geweest bij evenementen 
en op social media. Kampen hebben hun 
promotieplannen ook duidelijker en concreter 
gemaakt, wat voor mooie deelnemeraantallen 
heeȇ gezorgd.
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Landelijk 
Bureaumedewerker
In 2024 heeȇ de LBM (Yoris) zijn taken 
uitgevoerd, maar er is ook tegen een aantal 
hordes opgelopen. Onder andere problemen 
met de ledenbestandsoȇware hebben ervoor 
gezorgd dat leden niet altijd wisten waar zij 
aan toe waren. De positie van de LBM als 
onderdeel van Stichting Universum is nader 
bekeken en er is een overgang richting de 
JWG ingezet. Zo wordt de LBM momenteel 
niet meer door Stuv betaald. Vanaf 2025 
wordt de LBM-functie vervuld door Jesse, die 
zich hier enthousiast voor gaat inzetten!



Afdelingen
werd. Tegen het einde van het jaar kwam hier 
verandering in dankzij een productief 
kaderweekend, waarbij Maite, Noor en Jasper 
zich aansloten. Ondanks een lange pauze in 
activiteiten bleef het aantal deelnemers stabiel, 
mede dankzij promotie via Instagram en 
WhatsApp.

De organisatie van Cyberspace is opnieuw op 
gang gekomen, met een duidelijke 
taakverdeling en een verbeterde interne 
communicatie. Maite werd co-voorzitter, Jasper 
contactpersoon, Mischa regelt de cadeaus voor 
sprekers, en Gideon en Noor houden de website 
bij. Er zijn geen openstaande vacatures, maar 
nieuwe vrijwilligers zijn altijd welkom. Ook is er 
extra aandacht voor promotie, en de afdeling 
blijȇ werken regelmatige bijeenkomsten en een 
sterke organisatie.

Leiden
Afdeling Leiden loopt net zoals afgelopen jaren 
nog steeds hartstikke goed. Er is een solide 
leidinggroep, en de bijeenkomsten worden ook 
goed bezocht door een vaste deelnemergroep 
van twintig tot dertig deelnemers per 
bijeenkomst. Dat zorgt altijd voor een hoop 
gezelligheid, en de bijeenkomsten zijn dan ook 
voor zowel deelnemers als leiding iedere 
maand erg leuk.

Amsterdam
Afgelopen jaar was een jaar vol verandering 
binnen JWG Amsterdam. Ik (Simon) ben 
namelijk van plan om aankomend jaar te 
stoppen bij afdeling Amsterdam. Daarom 
hebben we veel taken doorgeschoven. Als 
eerste zijn we overgestapt naar een systeem 
met bijeenkomstvoorzitters. Voor iedere 
bijeenkomst hebben we dus een andere 
voorzitter die zorgt dat alles geregeld wordt. Dit 
systeem is overgenomen van afdeling Utrecht.

Momenteel zijn de taken zo verdeeld: Ischa is 
contactpersoon, Noor overziet de website en de 
maandelijkse mail,  Solveig overziet de knutsel/
puzzel en Jan en Gideon regelen de 
ruimtenieuws. Momenteel is Emrys nog steeds 
penningmeester maar deze rol wordt 
binnenkort overgenomen. We zijn nog aan het 
kijken wat hier de juiste oplossing voor is. 
Verder wordt er ook gekeken naar nieuwe 
vormen van promotie, er wordt momenteel een 
nieuwe flyer gemaakt en overlegt met kranten.

Cyberspace
In 2024 was het een lastig jaar voor Cyberspace, 
mede doordat Jibbe, de voorzitter, door zijn 
chronische ziekte en studiedruk minder actief 
kon zijn. Ook stopten Tsin Yu, Ischa en Aurora 
vanwege drukte, waardoor de groep kleiner 
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Omdat we in de Leidse Oude Sterrewacht 
zitten, zijn er mogelijkheden om de oude 
telescopen van de sterrenwacht te gebruiken. 
Op dit moment hebben Paul D en Erik daar 
toegang toe, en we werken eraan om meer van 
onze organisatie daar een training voor te laten 
volgen. Dat is praktisch nog een beetje 
uitdagend, vanwege vergaderingen met een 
'telescooptrainingscommissie' die we dan 
regelmatig moeten bijwonen, maar we 
verwachten hier nog wel vorderingen in te 
maken.

Tot slot heeȇ onze afdeling ook een eigen 
afdelingskamp georganiseerd, Laeika! Dat was 
ook een groot succes, en nu kennen de 
deelnemers en de leiding elkaar ook een stuk 
beter. We kijken terug op een mooi 2024, en 
hebben zin in komend jaar!

Utrecht
Bij afdeling Utrecht gaat het steeds beter. 
Meestal zijn er rond de acht deelnemers bij een 
bijeenkomst aanwezig. Sinds september zijn de 

bijeenkomsten verlengd naar 18:30 tot 20:30. 
Door deze verlenging wordt er standaard 
uitgegaan van een spelletje of knutsel. Hierdoor 
lopen de bijeenkomsten soepeler dan 
voorheen.

Dan de vrijwilligers. Maite is erbij gekomen, 
Britt en Max hebben de groep verlaten. Per juli 
2024 heeȇ Wout het voorzitterschap en contact 
met Sonnenborgh overgenomen van Britt. De 
overdracht is goed verlopen, Britt heeȇ ook 
maar weinig onnodig contact hoeven hebben 
met Sonnenborgh. De afdeling bestaat nu uit: 
Wout (voorzitter), Jesse, Maite, Marjet, Mart en 
Mischa.

6



Kampen

Paaskamp
PaKa 2024 was weer een groot succes met een 
groep van 41 deelnemers. Na 2023 zijn Fabian, 
Axel en Friso gestopt. Hiervoor zijn Marjet, Yoris 
en Lode in de plaats gekomen. Daarnaast heeȇ 
Ben er helaas in de voorbereiding toch voor 
moeten kiezen om niet mee te gaan. Vanwege 
de grote hoeveelheid deelnemers zijn Krista en 
Axel vervolgens weer meegevraagd. Daarna is 
Krista gevraagd om permanent te blijven, in 
plaats van alleen voor een jaar. 

Het kamp is super verlopen, de deelnemers 
hadden het leuk, de leidinggroep was heel goed 
op elkaar afgestemd en de sfeer was gewoon 
top. Als thema hadden we Spionnen en 
Detectives, en sommige bijnamen weten de 
deelnemers nog steeds. We kijken weer uit naar 
een top PaKa in 2025!
Groetjes PaKa Leiding (Mart, Ilva Noa, Casper, 
Tünde, Julia, Ethan, Aurora, Marjet, Lode, Yoris, 
Krista & Axel)

Jongerenkamp
JoKa heeȇ in 2024 weer twee leuke weken 
gedraaid, met 21 deelnemers in de eerste week 
en 18 deelnemers in de tweede week. We 
hebben dit jaar het promotieplan verbeterd, 
dus we hopen volgend kamp nog meer leuke 
deelnemers te hebben! 2023 was het laatste 

jaar voor Cyrano. In plaats daarvan zijn deze 
keer Marjet en Jesse voor de eerste keer 
meegegaan. We hebben op kamp veel kunnen 
doen met het thema JoKaMon, waar de 
deelnemers en de leiding allebei erg van 
hebben genoten. Verder waren er natuurlijk ook 
gave sterrenkundige programmaonderdelen 
zoals de Gravity Well van Victor. We kijken al 
met veel plezier uit naar JoKa 2025!
Groetjes van de JoKa Leiding (Aurora, Bernice, 
Jesse, Jonathan, Maite, Mariska, Marjet, Mycah, 
Thijs, Tünde, Victor, Wessel, Yoris)

Ouderenkamp
OK heeȇ een enorm vol kamp gehad. Dat was 
erg leuk, maar ook een uitdaging (ook leuk). 
Met een groep van 53 deelnemers hadden we 
natuurlijk ook meer budget, waardoor we dit 
jaar allemaal extra dingen hebben gedaan. Zo 
was er een tandemspeurtocht, zijn er raketten 
gelanceerd en zijn er terraria gemaakt. In 2023 
hebben we doei gezegd tegen Birgit, Alyssa en 
Ilva Noa. Deze zijn vervangen door Lode, Axel, 
Sietse, en opnieuw Ilva Noa. We hebben veel 
geleerd van de extra logistiek die komt kijken bij 
een groeiende groep en denken er komend jaar 
beter op voorbereid te zijn. Verder hebben we 
genoten van de geweldig leuke 
deelnemersgroep.
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Winterkamp
WiKa is in 2024 gewoon doorgegaan op de 
bekende locatie, de Roerdomp. Zoals altijd was 
het kamp van 27 tot en met 30 december. We 
hebben dit jaar kamp afgesloten met 45 
deelnemers, zonder nog mensen op de 
wachtlijst. Er gingen twaalf leiding mee. 

Hoewel er in de leidinggroep op het laatste 
moment nog wat dingen zijn veranderd, is het 
kamp zonder grote problemen verlopen. We 
hebben een leuk bezoek gehad van Sebastiaan, 
die een praatje kwam geven, en we hadden een 
geweldige knutsel geregeld door Simon en Inge.

De speurtocht was dit jaar een beetje nat, maar 
iedereen houdt daar alleen maar leuke 
herinneringen aan over. Dit was het laatste jaar 
op de Roerdomp, dus we zijn blij dat we het 
hebben kunnen afsluiten met dit prachtige 
kamp.

Svenska
Begin februari vond Svenska plaats. De 
organisatie, bestaande uit Jonathan, Yoris, 
Mart, Wessel, Job, Cyrano en Ilva Noa was op 
dat punt een dik jaar bezig geweest om een zo 
leuk mogelijk buitenlandkamp te organiseren. 

Svenska vond plaats in Kiruna, binnen de 
poolcirkel in Zweden. Op het programma stond 
onder andere een bezoek aan het instituut voor 
ruimtefysica, een bezoek aan het commerciële 
lanceringsplatform ESRANGE, een speurtocht 
en twee verdiepende praatjes van Emrys en 
Cyrano. Hoewel het noorderlicht op ons 
programma stond, werkte de omgeving niet 
meer. De meeste deelnemers hebben geen 
noorderlicht gezien, maar wel veel tijd gehad 
om te genieten van de sneeuw, de sauna, en 
temperaturen tussen -8 en -35°C. Ook was er 
ruimte om te gaan skiën of snowboarden, en 
hebben velen nog een sledetocht gemaakt en 

achteraf kunnen knuffelen met de 
sledehonden.
Met in totaal 37 deelnemers was het een 
gezellige, volle week! 

Laeika
Dit jaar was er voor het eerst in lange tijd weer 
een echt JWG-afdelingskamp! Afdeling Leiden 
had de eer om dit kamp te mogen organiseren. 
Het vond plaats in een scoutinggebouw in 
Sassenheim (in de buurt van Leiden) 
halverwege december. 

Ondanks het feit dat het maar een weekend 
duurde, was het een super vol en gezellig kamp 
met leuk programma! Zo was er een uitje naar 
Space Expo en ESTEC, en hadden we een leuke 
gastspreker die over ruimtevaarttechniek kwam 
vertellen. Het thema was dieren in de ruimte, 
dus alle deelnemers (en leiding!) namen een 
dierenknuffel mee naar kamp. En het gaf ook 
een leuke woordspeling in de naam ;) 

Het kamp werd georganiseerd door Eppe, 
Ethan, Gaia, Io, Jesse, Koos, Lode en Wessel. 
Een eervolle vermelding gaat uit naar Mycah, 
die ons superveel heeȇ geholpen maar 
uiteindelijk niet mee kon gaan op kamp. We 
kijken terug op een succesvolle editie, en wie 
weet komt het kamp in de toekomst weer terug!

Kampgroep
De kampgroep heeȇ een ietwat turbulent 2024 
achter de rug. Financiële taken zijn naar 
behoren uitgevoerd en er is een aantal kamp-
gerelateerde situaties opgelost of aangekaart, 
maar onduidelijkheden binnen de kampgroep 
zorgden ervoor dat de kampgroep haar taken 
buiten de financiële taken soms moeilijk uit kon 
voeren. Deze problemen zijn in 2024 duidelijk 
gesignaleerd, en in 2025 wordt eraan gewerkt 
om ze op te lossen.
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Universum
Het afgelopen jaar was best wel uitdagend voor 
de Universum-redactie. Uiteindelijk zijn er dit 
jaar drie edities op de mat gekomen, al was de 
eerste daarvan een vertraagde editie uit 2023. 
Het blijkt moeilijk om de redactie consistent en 
op tempo te laten functioneren. Daarnaast blijȇ 
het lastig om in de hoofdredactie en eindlay-
out te voorzien.

In 2024 zijn er drie Universums op de mat 
verschenen. De eerste editie (officieel 2023-
UV3) ging over coronale massa-ejecties van de 
zon, de tweede over ruimteschepen, en de 
derde over fotografie in de ruimte. Er is ook een 
vierde Universum naar de drukker gestuurd in 
oktober, maar die is kwijtgeraakt bij de 
verzending. Het is het vermelden waard dat 
deze gelukkig in februari 2025 is 
teruggevonden, en dus alsnog kan worden 
verzonden! Het is niet gelukt om de laatste 
geplande Universum van het jaar af te krijgen. 
Deze wordt dus doorgeschoven naar 2025.

De hoofdredactie is al jaren een lastige taak om 
te vervullen. In 2023 is Britt begonnen als 
nieuwe hoofdredacteur en is de Universum 
weer aardig op gang gekomen. Al werden lang 
niet alle deadlines gehaald, uiteindelijk werkte 
het redactieproces wel. Het kost in de praktijk 
alleen ontzettend veel moeite en energie om de 
redactieleden aan het werk te krijgen.
Dat er weinig drive vanuit de redactie is om aan 

de slag te gaan, maakt de rol van hoofd-
redacteur ook een stuk minder leuk. Als er een 
fysieke vergaderdoedag wordt georganiseerd — 
normaal een goede manier om enthousiasme 
te kweken — verschijnt er maar een enkeling. 
Dat maakt het erg lastig om weer wat van de 
redactie te maken.

Vanwege de energie die het hoofdredacteur-
schap kostte en haar studiedrukte, heeȇ Britt 
aan het eind van het jaar de functie neer 
moeten leggen. Helaas is er nog geen opvolger 
gevonden. Het hoofdbestuur is hard op zoek 
naar oplossingen en staat van harte open voor 
ideeën en suggesties. 

Op basis van de resultaten van de afgelopen 
paar jaar, en de huidige situatie wat betreȇ de 
redactie, zien we vier Universums per jaar niet 
meer als realistisch doel. Het is nog steeds waar 
we op de lange termijn naar streven: bij een 
goed werkende redactie is het zeker haalbaar. 
Maar voor nu is het doel eerst om de redactie 
weer op gang te krijgen.
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Commissies

Activiteitencommissie
De ActiCo is dit jaar wat minder actief geweest. 
We hebben de inmiddels jaarlijkse 
KaderPicknick georganiseerd. Daarnaast loopt 
de organisatie voor een nieuw uitje, dat rond 
begin zomer 2025 gaat plaatsvinden. De 
commissie is dit jaar ook een beetje geslonken. 
Op het moment bestaan we nog uit Britt, Eppe, 
Koos en Marjet. Als je ideeën voor uitjes of leuke 
activiteiten hebt, laat het ons vooral weten!

Internetcommissie
De intercom is afgelopen jaar weer aan de slag 
gegaan met veel nieuwe mensen en ook wat 
oudere mensen. We hebben de website bij-
gehouden en hebben continu dingen verbeterd. 
We zijn ook bezig met de kaderwiki en een 
nieuwspagina.

We hebben nagedacht over wat de functie van 
de kaderwiki moet zijn. Uit de discussie is 
gekomen dat we de kaderwiki vooral willen 
gebruiken voor tijdloze informatie, zoals 
praatjes, mailadressen en beschrijvingen van 
commissies en voorbeelden van spelletjes en 
knutsels. Andere informatie, zoals de 
samenstelling van een commissie, raakt vaak 
snel verouderd. We zijn bezig met de kaderwiki 
naar deze standaarden updaten.

Verder was er nog het idee over het nieuws op 
de website. Door af en toe wat nieuws op de 
website te posten, kunnen mensen zien dat de 
website goed wordt bijgehouden. Ook kan het 
dienen als extra promotie voor kampen of 
afdelingen. Op dit moment worden er al wel 
dingen gepost bij het nieuws, maar we willen 
dit nieuws regelmatiger en relevanter maken.

Tot slot heeȇ het server-gedeelte van de 
intercom ook niet stilgezeten. De opslag van de 
server begint vol te raken met foto's. Er is hard 
gezocht naar een goede oplossing voor dit 
probleem. Er is overleg met het HB geweest, en 
die heeȇ er uiteindelijk voor gekozen om 
andere soȇware te gebruiken voor de gallery en 
de foto's te verplaatsen naar de cloud. 
Jonathan gaat hierbij helpen.

Dit jaar gaan we weer verder met de huidige 
projecten. We hopen deze dit jaar af te ronden, 
zodat we ons weer kunnen focussen op meer 
verbeteringen aan de website.

Intercom web: Jesse, Max, Noor, Lode, Gaia, 
Wiebe, Kees, Tsin Yu, Gideon en Friso
Intercom server: Jonathan, Paul en Friso

Promotiecommissie
De Promcom is in 2024 weer goed bezig 
geweest met de promotie van de JWG, haar 
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Momenteel bestaat de commissie uit: Alyssa, 
Bregtje, Britt, Claire, Eppe, Ilva Noa, Lode, 
Lourdes, Marjet, Noor, Thomas, Torsten, Wout 
en Yoris.

Waarneemcommissie
In 2024 heeȇ de WaCo niet zo veel gedaan. Er 
zijn weer enkele leden langs geweest op PaKa 
om daar een programmaonderdeel te 
verzorgen. De WaCo miste wat trekkracht om 
aan dingen te beginnen. Wel hebben we Victor 
en Wietse toegevoegd. Met deze toevoegingen 
voorzien wij in 2025 weer meer activiteit 
rondom het onderhoud.

kampen en andere initiatieven. Zo is de 
Promcom bij de sterrenkijkavond van het Anton 
Pannenkoek Instituut in Amsterdam en bij de 
ESTEC open dag 2024 geweest om de 
vereniging te vertegenwoordigen. Daarnaast 
zijn er stappen gemaakt in het ontwerp van o.a. 
JWG sokken en nieuwe stickers. 

Omdat er een grote hoeveelheid nieuwe leden 
bijkwam in 2024, is er een splitsing gemaakt in 
de groep. Sommige mensen zijn 
verantwoordelijk voor de Instagram/Facebook 
en posten hier met regelmaat, terwijl anderen 
meer bezig zijn met contact met externen of 
met design van mogelijke (interne) merch, zoals 
truien. Koos is afgetreden als voorzitter: in zijn 
plaats staan Noor en Ilva Noa nu aan het roer 
van de commissie. 
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Stichting Universum

Stichting Universum
Zonnenburg 2
3512 NL Utrecht
KvK: 41181730

Ondanks de grote ambitie van afgelopen jaar is 
Stichting Universum in 2024 niet heel actief 
geweest. Wel zijn er duidelijke stappen gezet in 
het beleggingsplan en is er meer vaart achter 
verschillende projecten gezet. In 2025 hoopt 
Stichting Universum haar positie in de 
verenigingsstructuur beter te verkennen, zodat 
ze de JWG optimaal kan ondersteunen. Stichting Universum is een losse stichting en geen 

onderdeel van de JWG. Wel wordt de Raad van 
Commissarissen van Stuv aangesteld door de ALV 
van de JWG. Daarom vind je ook een stukje over 
Stuv terug in het JWG-jaarverslag.


